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Plats och tid Kommunhuset, onsdagen den 2 december 2015, kl. 13.30 – 18.00 

  

Beslutande  Monica Pettersson (M), ordf.  

Anders Gullander (FP), 1 v ordf. 

Annika Andersson Ribbing (S), 2 v. 

ordf. t.o.m. § 230 

Marie Bladholm (M) t.o.m. § 218 

Elisabeth Dingertz (M) 

Jan Dolk (KD) 

 

 

Britt Lindmark (FP) 

Ina Ununger (C) 

Sandro Wennberg (S) 

Karin Aaseby (S) 

Mikael Lindström (S) 

Filip Joelsson (MP) 

Thorulf Empfevik (SD) 

 

Tjg ersättare 

 

Övriga ersättare 

Fredrik Sneibjerg (L) fr.o.m. § 219 

 

Thomas Jonsson (M) 

Allan Sooman (FP) 

 

Jan Landqvist (S) fr.o.m. § 231 

 

Magnus Danielsson (S) 

Mats Skoglund (V) 
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Per Fogelström 

Therese Alvén 
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Frida Ragnarsson 

Karin Jöback 

Olle Zetterberg 

Lars Fladvad 

 

Utses att justera Annika Andersson Ribbing (S), § 201 – 230, Mikael Lindström (S), § 231 - 

233 

 

Justeringens tid och 

plats 

Onsdag den 9 december 2015 på kanslienheten, Skogsbo 

 

Protokollet innehåller  § 201 - 233 

 

 

Underskrifter Sekreterare ......................................................................... 
   Per Fogelström 

 

  Ordförande ......................................................................... 
   Monica Pettersson 

 

  Justerande ......................................................................... 
   Annika Andersson Ribbing     Mikael Lindström 

 

 

 

Anslag om justering uppsatt 2015-12- 

 

Anslaget skall nedtas 2016-01- 
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Dnr 2015TEN/0935 Kommunstyrelsen 2015-12-02 § 201 

 

Karttaxa år 2016 
 
Kommunstyrelsens förslag till kommunfullmäktige 
 

Reviderad karttaxa för år 2016 antas. 
 

Beslutsnivå 

Kommunfullmäktige 

 
Ärendebeskrivning 

I förslaget till reviderad taxa för nybyggnadskartor föreslås en taxeändring för att för-

enkla taxan. 

 

Idag finns tre typer av nybyggnadskarta, typ 1, 2 och 3. Typ 1 och 2 föreslås slås ihop 

och ersättas av ”nybyggnadskarta”. Typ 3 föreslås ersättas av ”förenklad nybyggnads-

karta”. 

 
Handlingar i ärendet 

Karttaxa 2016, SOT 2015-10-21 

 
Sändlista 

KF 

 

_______ 
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Dnr  Kommunstyrelsen 2015-12-02 § 202 

 

Revidering av taxor för år 2016 inom bygg- miljö- och 
hälsoskyddsnämndens verksamhetsområde 
 
Kommunstyrelsens förslag till kommunfullmäktige 
 

Med upphävande av kommunfullmäktiges beslut om budget för år 2016 avseende taxa 

för Värmdö kommuns prövning och tillsyn inom miljö- och hälsoskyddsområdet samt 

livsmedelslagen antas förslaget till reviderad taxa. 
 

Beslutsnivå 

Kommunfullmäktige 

 
Ärendebeskrivning  

Inför behandling av budget i kommunfullmäktige i oktober 2015 gjordes en revidering 

av taxebilaga Värmdö kommuns prövning och tillsyn inom miljö- och hälsoskyddsom-

rådet samt livsmedelslagen. Revideringen gjordes med anledning av yrkande från Alli-

ans i Värmdö om att ändra timtaxan för bygg-, miljö- och hälsoskyddsnämnden till 

995 kronor per timme.  

Revideringen som genomfördes var inte korrekt, då det för ett antal avgifter felaktigt 

hänvisas till en halvtimmesdebitering. Vidare ändrades samtliga timtaxor inom nämn-

dens ansvarsområde till 995 kronor per timme, medan avsikten från Allians för 

Värmdö enbart var att ändra timtaxan för bygglov. Resterande timtaxor skulle kvarstå 

på 1 050 kronor.  

Därmed föreslås att kommunfullmäktiges beslut om budget för 2016 avseende pröv-

ning och tillsyn inom miljö- och hälsoskyddsområdet samt livsmedelslagen upphävs 

och fastställs i enlighet med reviderad bilaga.  

 
Handlingar i ärendet 

Revidering av taxor för 2016 på bygg, miljö och hälsoskyddsnämndens område, SALS 

2015-11-24 

 
Reservationer och protokollsanteckningar 

Filip Joelsson (MP) lämnar följande protokollsanteckning: 

 

”Miljöpartiet deltar inte i beslutet, då vår budgetmotion innehöll ett annorlunda förslag 

till taxor (inkl. finansiering). Vi vill dock påpeka att taxorna i vårt förslag låg på en en-

hetlig nivå, som är lägre än den Alliansen antog (nämligen 950 kr/timme). Vi menar 

att det blir svårt för allmänheten att förstå varför det ska finnas ett antal olika timtaxor 

på kommunal nivå och varför de ska vara så höga.” 

 
Sändlista 

KF 

 

_______  
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Dnr 2015KS/0449 

 

Kommunstyrelsen 2015-12-02 § 203 

 

Överenskommelser om vård och omsorg för äldre 
 
Kommunstyrelsens beslut 
 

1. Sammanhållen överenskommelse om vård och omsorg för personer som bor i 

särskilt boende för äldre antas. 

2. Tilläggsöverenskommelsen om samverkan kring att förebygga och behandla 

missbruk och beroende hos äldre antas. 

3. Tilläggsöverenskommelsen avseende samverkan kring äldre med psykisk 

sjukdom och funktionsnedsättning antas. 
 

Beslutsnivå 

Kommunstyrelsen 

 
Ärendebeskrivning 

Kommunförbundet Stockholms län (KSL)rekommenderar kommunerna i länet att anta 

 Sammanhållen överenskommelse om vård och omsorg för personer som bor i 

särskilt boende för äldre. 

 Tilläggsöverenskommelsen om samverkan kring att förebygga och behandla 

missbruk och beroende hos äldre. 

 Tilläggsöverenskommelsen avseende samverkan kring äldre med psykisk 

sjukdom och funktionsnedsättning. 

Överenskommelsen består av fem delar som har samlats under ett paraply. Målgrup-

pen är personer som bor i särskilt boende för äldre. Överenskommelsen ska utgöra ett 

stöd för det gemensamma arbetet mellan kommun och landsting på lokal nivå genom 

att klargöra ansvarsgränser.  

I tilläggsöverenskommelserna gällande äldre förtydligas vikten av anpassade insatser 

utifrån den enskildes behov av vård- och omsorg samt respektive huvudmans ansvar. 

Parterna åtar sig även att genomföra en inventering av äldre personer med missbruks- 

och beroendeproblematik eller risk för detta. 

 
Handlingar i ärendet 

Överenskommelse om vård och omsorg för äldre, SALS 2015-10-15 

 
Sändlista 

KSL 

VOS 

 

_______ 
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Dnr 2015KS/0450 Kommunstyrelsen 2015-12-02 § 204 

 

Överenskommelse mellan landstinget och kommunerna i 
Stockholms län om samverkan när en individ behöver 
praktisk hjälp med egenvård 
 
Kommunstyrelsens beslut 
 

Överenskommelsen mellan landstinget och kommunerna i Stockholms län om samver-

kan när en individ behöver praktisk hjälp med egenvård antas. 
 

Beslutsnivå 

Kommunstyrelsen 

 
Ärendebeskrivning 

Kommunförbundet Stockholms län (KSL) rekommenderar kommunerna i länet att 

anta en överenskommelse om samverkan när en individ behöver praktisk hjälp med 

egenvård. I förslaget till ny överenskommelse tydliggörs samverkan när det gäller 

egenvård som legitimerad personal inom landstingets verksamhet bedömt att den en-

skilde kan utföra och/eller ansvara för, men behöver stöd från kommunal verksamhet 

för att genomföra. Överenskommelsen gäller alla individer oavsett ålder. 

 
Handlingar i ärendet 

Överenskommelse mellan landstinget och kommunerna i Stockholms län om samver-

kan när en individ behöver praktisk hjälp med egenvård, SALS 2015-10-15 

 
Sändlista 

KSL 

VON 

UBN 

 

_______ 
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Dnr 2015KS/0536 Kommunstyrelsen 2015-12-02 § 205 

 

Ej verkställda beslut – socialnämnden kvartal 3 år 2015 
 
Kommunstyrelsens förslag till kommunfullmäktige 
 

Socialnämndens redovisning godkänns. 
 

Beslutsnivå 

Kommunfullmäktige 

 
Ärendebeskrivning 

Socialnämnden har redovisat att nämnden verkställde samtliga beslut under kvartal 3 

år 2015. 

 
Handlingar i ärendet 

Rapportering av socialnämndens beslut ej verkställda inom tre månader, kvartal 3 år 

2015, SALS 2015-11-02 

 
Sändlista 

KF 

 

_______ 
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Dnr 2015KS/0536 

 

Kommunstyrelsen 2015-12-02 § 206 

 

Ej verkställda beslut – vård- och omsorgsnämnden kvartal 
3 år 2015 
 
Kommunstyrelsens förslag till kommunfullmäktige 
 

Vård- och omsorgsnämndens redovisning godkänns. 
 

Beslutsnivå 

Kommunfullmäktige 

 
Ärendebeskrivning 

Vård- och omsorgsnämnden har redovisat sju beslut ej verkställda inom tre månader 

under kvartal 3 år 2015. 

 
Handlingar i ärendet 

Rapportering av vård- och omsorgsnämndens beslut ej verkställda inom tre månader, 

kvartal 3 år 2015, SALS 2015-11-03 

 
Yrkanden 

Mikael Lindström (S) yrkar att kommunstyrelsen ska uppmana vård- och 

omsorgsnämnden att åtgärder för att komma tillrätta med ej verkställda beslut, som 

redovisas i vård- och omsorgsnämnden 5 maj 2015, ska tas upp i nämnden. 

 

Filip Joelsson (MP) och Thorulf Empfevik (SD) yrkar bifall till tilläggsyrkandet från 

Lindström 

 

Jan Dolk (KD) yrkar avslag på tilläggsyrkandet från Lindström. 

 
Beslutsgång 

Ordföranden frågar om redovisningen godkänns och finner att den godkänns. 

 

Ordföranden frågar om tilläggsyrkandet från Lindström m.fl. bifalles eller avslås och 

finner att det avslås. 

 

Votering begärs. Följande voteringsproposition uppläses och godkänns: 

 

”Den som avslår yrkandet röstar ja, den som bifaller yrkandet röstar nej.” 

 

Följande röstar ja: 

 

Marie Bladholm (M), Elisabeth Dingertz (M), Anders Gullander (L), Britt Lindmark 

(L), Jan Dolk (KD), Ina Ununger (C), Monica Pettersson (M). 

 

Följande röstar nej: 
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Annika Andersson Ribbing (S), Sandro Wennberg (S), Karin Aaseby (S), Mikael 

Lindström (S), Filip Joelsson (MP), Thorulf Empfevik (SD). 

 

Kommunstyrelsen beslutar med sju ja-röster mot sex nej-röster att avslå yrkandet. 

 
Reservationer och protokollsanteckningar 

S-gruppen, Filip Joelsson (MP) och Thorulf Empfevik (SD) reserverar sig till förmån 

för eget yrkande. 

 

Mats Skoglund (V) lämnar följande ersättaryttrande: 

 

”Jag skulle ha biträtt yrkandet från Socialdemokraterna om jag varit beslutande vid da-

gens sammanträde.”  

 
Sändlista 

KF 

 

_______ 
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Dnr 2015KS/0379 

 

Kommunstyrelsen 2015-12-02 § 207 

 

Tilläggsavtal 2 till markanvisningsavtal för del av 
Porslinskvarteren  
 
Kommunstyrelsens beslut 
 

Tilläggsavtal 2 till markanvisningsavtal mellan SKB och Värmdö kommun för bostä-

der i Porslinskvarteren godkänns. 
 

Beslutsnivå 

Kommunstyrelsen 

 
Ärendebeskrivning 

Kommunen beslutade i december 2014 att anvisa mark inom ett bostadskvarter i Pors-

linskvarteren till Stockholms Kooperativa Bostadsförening (SKB). 

 

Enligt gällande avtal ska köpeavtal mellan kommunen och nuvarande markägaren 

Villeroy & Boch Gustavsberg och tomträttsavtal mellan kommunen och SKB tecknas 

senast den 31 december 2015. Med hänsyn till återstående rivningsarbeten och lantmä-

teriets handläggningstider kommer aktuella avtal inte att kunna undertecknas i tid. Av-

talstiderna föreslås förlängas till den 1 september 2016 genom ett tilläggsavtal 2. 

 
Handlingar i ärendet 

Tilläggsavtal till marknadsavtal avseende del av fastigheten Gustavsberg 1:52 i 

Värmdö kommun, mellan Värmdö kommun och SKB, SOT 2015-10-22 

 
Sändlista 

Sektor samhällsplanering 

 

_______ 
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Dnr 2015KS/0319 

 

Kommunstyrelsen 2015-12-02 § 208 

 

Tilläggsavtal 2 till markanvisningsavtal för hyresrätter i del 
av Porslinskvarteren 
 
Kommunstyrelsens beslut 
 

Tilläggsavtal 2 till markanvisningsavtal mellan Riksbyggen och Värmdö kommun för 

bostäder i Porslinskvarteren godkänns. 
 

Beslutsnivå 

Kommunstyrelsen 

 
Ärendebeskrivning 

Kommunen beslutade i december 2014 att anvisa mark inom två bostadskvarter i Pors-

linskvarteren till Riksbyggen. 

 

Enligt gällande avtal ska köpeavtal mellan kommunen och nuvarande markägaren 

Villeroy & Boch Gustavsberg och tomträttsavtal mellan kommunen och Riksbyggen 

tecknas senast den 31 december 2015. Med hänsyn till lantmäteriets handläggningsti-

der kommer aktuella avtal inte att kunna undertecknas i tid. Avtalstiderna föreslås för-

längas till den 31 mars 2016 genom ett tilläggsavtal 2. 

 
Handlingar i ärendet 

Tilläggsavtal 2 till markanvisningsavtal för hyresrätter i Porslinskvarteren, SOT 2015-

11-17 

 
Sändlista 

Sektor samhällsplanering 

 

_______ 
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Dnr 2015KS/0109 

 

Kommunstyrelsen 2015-12-02 § 209 

 

Antagande av detaljplan för del av Fågelvik 1:334 och 
1:335 - Ingarö 
 
Kommunstyrelsens förslag till kommunfullmäktige 
 

1. Detaljplan för del av Fågelvik 1:334 och Fågelvik 1:335 antas. 

2. Granskningsutlåtandet godkänns. 
 

Beslutsnivå 

Kommunfullmäktige 

 
Ärendebeskrivning 

Syftet med detaljplanen är att möjliggöra anläggande av huvudledning för kommunalt 

vatten och avlopp samt gång- och cykelbana. Den aktuella sträckan är en deletapp 

längs Eknäsvägen för vidare matning österut på Ingarö. 

 

Planförslaget var ute på förnyad granskning under september 2015. Då inkom 13 skri-

velser och dessa har endast föranlett förtydligande kring ansvarsförhållanden gällande 

dagvattenhanteringen i planbeskrivningen. 

 
Handlingar i ärendet 

KSPUs beslut 2015-11-12, § 95 

Antagande av detaljplan för del av Fågelvik 1:334 och Fågelvik 1:335, Ingarö, SOT 

1915-10-26  

 
Sändlista 

KF 

 

_______ 
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Dnr  Kommunstyrelsen 2015-12-02 § 210 

 

Information om Stockholm Business Alliance 
 
Ärendebeskrivning 

Olle Zetterberg, VD för Stockholm Business Alliance, lämnar en redovisning av orga-

nisationens verksamhet. 

 

_______ 
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Dnr  Kommunstyrelsen 2015-12-02 § 211 

 

Detaljbudget för kommunstyrelsen och 
kommunfullmäktige m fl för år 2016 
 
Kommunstyrelsens beslut 
 

Detaljbudget för kommunstyrelsen och kommunfullmäktige m.fl. för år 2016 antas. 
 

Beslutsnivå 

Kommunstyrelsen 

 
Ärendebeskrivning 

Detaljbudgeten omfattar den ekonomiska planeringen för 2016 samt den övergripande 

verksamhetsplaneringen inom verksamheterna. De uppdrag som kommunfullmäktige 

gett kommunstyrelsen ska finansieras inom budgetramen eller med särskilt avsatta me-

del 

 
Handlingar i ärendet 

Detaljbudget för kommunstyrelsen och kommunfullmäktige m.fl. för 2016, SALS 

2015-11-13 

 
Reservationer och protokollsanteckningar 

Filip Joelsson (MP) lämnar följande protokollsanteckning: 

 

”Miljöpartiet deltar inte i beslutet, då vår budgetmotion i kommunfullmäktiga hade ett 

antal fundamentala skillnader jämfört med Alliansens budgetproposition. En av skill-

naderna var att vi önskade flytta hanteringen av Ekobacken till Näringslivsnämnden, 

då det är en renodlad näringslivsfråga och därför ligger under den nämndens kompe-

tens. 

Nu är det ändå så att medlen finns anslagna i kommunens antagna budget för 2016, 

och vi förväntar oss därför att det händer något i projektet under året.” 

 

S-gruppen lämnar följande protokollsanteckning: 

 

”Vi socialdemokrater hade ett annat förslag till budget för kommunen. I vårt förslag 

väljer vi att prioritera mer resurser till skola, vård och omsorg. För kommunstyrelsen 

hade vi anvisat än mindre ekonomisk ram för kommunstyrelsen än majoriteten. Därför 

deltar vi inte i beslutet kring detaljbudget för kommunstyrelsen. 

 

Vi framförde under mötet att vi är bekymrade över majoritetens val att ensidigt betona 

det ekonomiska fokuset i det uppföljningsarbete kommunstyrelsen ska göra. Målen för 

verksamheten är minst lika viktiga och hänger intimt samman med ekonomin. Därför 

borde utgångspunkten att både ekonomi och mål ska följas upp. Vi kommer under 

2016 följa dessa frågor noggrant eftersom kommunen nu många år i rad uppvisat stora 

brister i måluppfyllelsen. Kommunen finns till för att utföra viktig samhällsnytta med 

hög kvalitet, inte enkom fokusera på siffror och ekonomi.” 
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Sändlista 

Sektor ekonomi 

 

_______ 
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Dnr 2015KS/0579 

 

Kommunstyrelsen 2015-12-02 § 212 

 

Fastighets- och lokalpolicy 
 
Kommunstyrelsens förslag till kommunfullmäktige 
 

1. Fastighets- och lokalpolicyn antas. 

2. Gällande fastighets- och lokalpolicy upphör. 
 

Beslutsnivå 

Kommunfullmäktige 

 
Ärendebeskrivning 

Gällande fastighets- och lokalpolicy antogs av kommunfullmäktige den 27 januari 

2010.  

Värmdö kommun är under stark tillväxt och behov av kommunal service med tillhö-

rande lokaler kommer både att öka och förändras framöver. För att möta dessa behov 

föreslås att en ny fastighets- och lokalpolicy antas.  

 
Handlingar i ärendet 

Fastighets- och lokalpolicy, SALS 2015-10-26 

 
Reservationer och protokollsanteckningar 

Filip Joelsson (MP) lämnar följande protokollsanteckning: 

 

”Miljöpartiet yrkar bifall till den föreslagna policyn. Vi vill dock påpeka att vi förvän-

tar oss att en antagen policy skall efterlevas. Denna policy innehåller flera goda för-

hållningssätt, som tillsammans skulle kunna ger vår kommunala administration ett bra 

grepp om lokalfrågan. Tråkigt nog beskriver inte policyn hur vi arbetar med lokalfrå-

gan idag, utan snarare ett avlägset ideal. Som exempel vill vi lyfta fram att Kultur- och 

Fritidsnämnden, som för sina egna verksamheters del såväl som för ideella föreningars 

räkning hyr en större mängd lokaler, inte har något som helst inflytande över de loka-

ler som väntas iordningställas för nämndens räkning i gamla hushållsporslinsfabriken. 

Detta är bara ett exempel av flera där kommunstyrelsen inte klarar av att låta fack-

nämnderna sköta sina fackområden utan att lägga sig i.” 

 
Sändlista 

KF 

 

_______ 
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Dnr 2015KS/0502 

 

Kommunstyrelsen 2015-12-02 § 213 

 

Revidering av alkohol- och drogpolicy samt policy för rökfri 
arbetstid 
 
Kommunstyrelsens förslag till kommunfullmäktige 
 

1. Alkohol- och drogpolicy för anställda vid Värmdö kommun antas. Tidigare po-

licy upphör. 

2. Policy för rökfri arbetstid vid Värmdö kommun antas. Tidigare policy upphör. 
 

Beslutsnivå 

Kommunfullmäktige 

 
Ärendebeskrivning 

Två interna styrdokument inom personalområdet föreslås revideras och nya policyer 

avseende alkohol och droger samt rökfri arbetstid för anställda antas. Förändringarna 

syftar till att tydliggöra ansvar för arbetsgivare respektive arbetstagare inom respektive 

område. 

 
Handlingar i ärendet 

Revidering av alkohol- och drogpolicy samt policy för rökfri arbetstid, SALS 2015-

10-20 

 
Yrkanden 

Filip Joelsson (MP) och Karin Aaseby (S) yrkar i första hand avslag. I andra hand yr-

kar de att den nya alkohol- och drogpolicyn utvärderas. Utvärderingen med eventuella 

följdförslag ska vara kommunfullmäktige tillhanda i februari 2017. 

 

Marie Bladholm (M) yrkar bifall till det utsänds förslaget och avslag på yrkandena 

från Joelsson och Aaseby. 

 
Beslutsgång 

Ordföranden frågar om det utsända förslaget bifalles eller avslås och finner att det bi-

falles. 

 

Votering begärs. Följande voteringsproposition uppläses och godkänns: 

 

Den som biträder förslaget röstar ja, den som avslår förslaget röstar nej.” 

 

Följande röstar ja: 

 

Marie Bladholm (M), Elisabeth Dingertz (M), Anders Gullander (L), Britt Lindmark 

(L), Jan Dolk (KD), Ina Ununger (C), Thorulf Empfevik (SD), Monica Pettersson (M). 

 

Följande röstar nej: 
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Annika Andersson Ribbing (S), Sandro Wennberg (S), Karin Aaseby (S), Mikael 

Lindström (S), Filip Joelsson (MP). 

 

Kommunstyrelsen beslutar med åtta ja-röster mot fem nej-röster att bifalla förslaget. 

 

Ordföranden frågar om tilläggsyrkandet från Joelsson och Aaseby bifalles eller avslås 

och finner att det avslås. 

 

Votering begärs. Följande voteringsproposition uppläses och godkänns: 

 

Den som avslår yrkandet röstar ja, den som bifaller yrkandet röstar nej.” 

 

Följande röstar ja: 

 

Marie Bladholm (M), Elisabeth Dingertz (M), Anders Gullander (L), Britt Lindmark 

(L), Jan Dolk (KD), Ina Ununger (C), Thorulf Empfevik (SD), Monica Pettersson (M). 

 

Följande röstar nej: 

 

Annika Andersson Ribbing (S), Sandro Wennberg (S), Karin Aaseby (S), Mikael 

Lindström (S), Filip Joelsson (MP). 

 

Kommunstyrelsen beslutar med åtta ja-röster mot fem nej-röster att avslå yrkandet. 

 
Reservationer och protokollsanteckningar 

Filip Joelsson (MP) reserverar sig till förmån för egna yrkanden. 

 

S-gruppen lämnar följande reservation: 

 

”Vi socialdemokrater tycker att den policy kommunen haft fungerat väl. Att kommu-

nen är restriktiv i sin syn på alkohol och droger på arbetsplatsen är en viktig arbetsmil-

jöfråga. Forskning och erfarenhet visar att det kan ha stor betydelse för medarbetare 

som har problem med detta. Så många som tio procent av de anställda har/har haft pro-

blem med drogmissbruk på en normal arbetsplats. Den policy kommunen haft är re-

striktivare än nuvarande förslag, utan att omöjliggöra för dispens vid särskilda till-

fällen. Det, anser vi, har varit en klok avvägning. Vi yrkade avslag på den nya policyn 

och att den tidigare alltjämt ska fortsätta gälla.” 

 

Mats Skoglund (V) lämnar följande ersättaryttrande: 

 

”Jag skulle ha biträtt Filip Joelssons (MP) avslagsyrkande och tilläggsyrkande om jag 

varit beslutande vid dagens sammanträde.” 

 
Sändlista 

KF 

 

_______ 
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Dnr 2015KS/0582 

 

Kommunstyrelsen 2015-12-02 § 214 

 

Riktlinjer för sociala medier i Värmdö kommun 
 
Kommunstyrelsens beslut 
 

1. Riktlinjer för sociala medier i Värmdö kommun antas. 

2. Tidigare riktlinjer upphör. 
 

Beslutsnivå 

Kommunstyrelsen 

 
Ärendebeskrivning 

Riktlinjer för sociala medier i Värmdö kommun antogs av kommunstyrelsen den 11 

maj 2011 och föreslås nu justeras för att tydliggöra hur kommunen kan använda soci-

ala medier för att förbättra kommunikationen med medborgare och andra intressenter.  

 
Handlingar i ärendet 

Riktlinjer för sociala medier i Värmdö kommun, SALS 2015-10-26 

 
Yrkanden 

Mikael Lindström (S) yrkat att ärendet återremitteras för att omarbeta avsnittet om ”to-

nalitet”. 

 
Beslutsgång 

Ordföranden ställer proposition om återremissyrkandet bifalles eller avslås och finner 

att det avslås. 

 

Votering begärs. Följande voteringsproposition uppläses och godkänns: 

 

Den som avslår yrkandet röstar ja, den som bifaller yrkandet röstar nej.” 

 

Följande röstar ja: 

 

Marie Bladholm (M), Elisabeth Dingertz (M), Anders Gullander (L), Britt Lindmark 

(L), Jan Dolk (KD), Ina Ununger (C), Thorulf Empfevik (SD), Monica Pettersson (M). 

 

Följande röstar nej: 

 

Annika Andersson Ribbing (S), Sandro Wennberg (S), Karin Aaseby (S), Mikael 

Lindström (S), Filip Joelsson (MP). 

 

Kommunstyrelsen beslutar med åtta ja-röster mot fem nej-röster att avslå återremissyr-

kandet. 

 

Ordföranden frågar om förslaget till riktlinjer bifalles och finner att de bifalles. 
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Reservationer och protokollsanteckningar 

S-gruppen lämnar följande reservation: 

 

”Vi socialdemokrater framförde synpunkter kring avsnittet under rubriken ”tonalitet” i 

riktlinjerna. Det är märkligt att riktlinjerna tar utgångspunkt i att medarbetarna inte ska 

ägna sig åt olagliga saker när man skriver i sociala medier. Det är självklart anser vi. 

Däremot borde vi beskriva hur vi som kommun vill uppfattas när vi kommunicerar. Vi 

vet att Värmdö har en utmaning i hur våra invånare uppfattar kommunen. Vi får låga 

betyg när olika undersökningar görs som mäter detta. Därför behöver vi utveckla vår 

kommunikation, både ”hur, vad och när-frågorna” är viktiga. Det hade vi gärna sett att 

riktlinjerna belyste och därför yrkade vi återremiss. Tyvärr avslogs det av (m)ajorite-

ten, som uppenbarligen tycker det räcker att vi inte ska begå lagbrott när vi kommuni-

cerar.” 

 
Sändlista 

Författningssamling 

KLG 

 

_______ 
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Dnr 2015KS/0213 

 

Kommunstyrelsen 2015-12-02 § 215 

 

Tomträttsavtal för förskola i Porslinskvarteren 
 
Kommunstyrelsens förslag till kommunfullmäktige 
 

Tomträttsavtal mellan Värmdö kommun och KIAB Gustavsberg AB för förskola i 

Porslinskvarteren godkänns. 
 

Beslutsnivå 

Kommunfullmäktige 

 
Ärendebeskrivning 

Beslut om att teckna markanvisningsavtal för förskola med KIAB Gustavsberg AB 

togs av kommunstyrelsen i juni 2015. Godkännande att teckna avtal behandlades i 

kommunfullmäktige den 17 juni 2015 varvid ärendet återremitterades för komplette-

ring av alla anbudshandlingar och uppdaterad finansiell status på anbudsgivaren. 

 

Genom att teckna tomträttsavtalet fullgör kommunen sina åtaganden enligt markanvis-

ningsavtalet med KIAB Gustavsberg AB. 

 
Handlingar i ärendet 

Tomträttsavtal för förskola i Porslinskvarteren, SOT 2015-11-16 

 
Yrkanden 

Marie Bladholm (M) yrkar bifall till det utsänds förslaget. 

 

Mikael Lindström (S) och Filip Joelsson (MP) yrkar att kommunen ska avvakta med 

att teckna avtal tills egenregin har lämnat anbud på uppförande och drift, för att uppnå 

större konkurrens, avseende såväl lokalernas kostnad som kvalitet i den pedagogiska 

verksamheten. 

 
Beslutsgång 

Ordföranden ställer proposition om kommunstyrelsen beslutar enligt förslaget eller en-

ligt yrkandet från Lindström och Joelsson och finner att kommunstyrelsen beslutar en-

ligt förslaget. 

 

Votering begärs. Följande voteringsproposition uppläses och godkänns: 

 

Den som bifaller förslaget röstar ja, den som bifaller yrkandet från Lindström och Jo-

elsson röstar nej.” 

 

Följande röstar ja: 

 

Marie Bladholm (M), Elisabeth Dingertz (M), Anders Gullander (L), Britt Lindmark 

(L), Jan Dolk (KD), Ina Ununger (C), Thorulf Empfevik (SD), Monica Pettersson (M). 

 

Följande röstar nej: 
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Annika Andersson Ribbing (S), Sandro Wennberg (S), Karin Aaseby (S), Mikael 

Lindström (S), Filip Joelsson (MP). 

 

Kommunstyrelsen beslutar med åtta ja-röster mot fem nej-röster att bifalla det utsända 

förslaget 

 
Reservationer och protokollsanteckningar 

S-gruppen lämnar följande reservation: 

 

”Detta ärende har en märklig hantering. Kommunen har valt att handla upp en ny för-

skola. I upphandlingen har bygget av själva förskolan och driften av verksamheten 

klumpats ihop i en och samma upphandling. Allt fokus vid valet av ”vinnare” i upp-

handlingen har skett på kriterier för bygget av förskolan. Inga kvalitetsaspekter för för-

skoleverksamheten har funnits med. Dessutom förvägrades den kommunala regin att 

lämna anbud vilket gör att konkurrensen varit begränsad. Vi finner det märkligt att m-

styret, som brukar hylla konkurrens, i detta ärende ställt en möjlig aktör utanför. Det 

visade sig också när anbudstiden gått ut att upplägget inte är attraktivt. Endast två an-

bud inkom. Vi socialdemokrater menar att kommunen borde komplettera upphand-

lingen med att låta egen-regin, dvs. den kommunalt drivna förskoleverksamheten, 

också lämna ett anbud för att få bättre konkurrens.” 

 

Filip Joelsson (MP) reserverar sig till förmån för eget yrkande. 

 

Mats Skoglund (V) lämnar följande ersättaryttrande: 

 

”Jag skulle ha biträtt yrkandet från Socialdemokraterna om jag varit beslutande vi da-

gens sammanträde.  

Det är anmärkningsvärt att det fastighetsbolag som i konkurrens betalar högst 

tomträttsavgäld utsetts till att driva den nu aktuella förskolan i Porslinskvarteren. I 

stället borde erfarenhet från att bedriva förskoleverksamhet varit utslagsgivande. Det 

är samtidigt anmärkningsvärt att kommunens egenregiverksamhet inte getts möjlighet 

att delta i anbudstävlingen.  

Värmdö kommuns fastighetsstrategiska mål är att mark- och fastighetsbestånd som be-

döms vara av strategisk betydelse skall ägas av kommunen. Det är uppenbart att detta 

beslut strider mot Värmdö kommuns fastighets- och lokalpolicy.” 

 
Sändlista 

KF 

 

_______ 
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Dnr 2015KS/0581 

 

Kommunstyrelsen 2015-12-02 § 216 

 

Exploaterings- och köpeavtal för Charlottendal 
 
Kommunstyrelsens förslag till kommunfullmäktige 
 

1. Exploateringsavtal 1 och köpeavtal mellan JM AB och Värmdö kommun avse-

ende kommande utbyggnad inom Charlottendal (del av Gustavsberg 1:7) god-

känns. 

2. Exploateringsavtal 2 och köpeavtal mellan JM AB och Värmdö kommun avse-

ende kommande utbyggnad inom Charlottendal (Gustavsberg 1:186) godkänns. 
 

Beslutsnivå 

Kommunfullmäktige 

 
Ärendebeskrivning 

JM AB äger fastigheten Gustavsberg 1:7 i Charlottendal. Exploateringsavtal nr 1 och 

köpeavtal föreslås godkännas, vilket möjliggör en överlåtelse av del av fastigheten till 

kommunen. Överlåtelsen möjliggör för kommunen att uppföra hyresrätter och en för-

skola på fastigheten. 

 

Värmdö kommun äger fastigheten Gustavsberg 1:186 i Charlottendal. Exploaterings-

avtal nr 2 och köpeavtal föreslås godkännas, vilket bl.a. möjliggör byggnation av bo-

städer. 

 
Handlingar i ärendet 

Exploaterings- och köpeavtal avseende Charlottendal, SOT 2015-10-26 

 
Yrkanden 

Filip Joelsson (MP) yrkar avslag. 

 
Beslutsgång 

Ordföranden frågar om förslaget bifalles eller avslås och finner att det bifalles. 

 
Reservationer och protokollsanteckningar 

Filip Joelsson (MP) reserverar sig mot förslaget till förmån för eget yrkande. 

 
Sändlista 

KF 

 

_______ 

 

 

 

  



VÄRMDÖ KOMMUN  SAMMANTRÄDESPROTOKOLL Sid 24 av 47 

Kommunstyrelsen 2015-12-02 

 

 

justering | | | utdragsbestyrkande 

 

 

Dnr 15KS/0100 Kommunstyrelsen 2015-12-02 § 217 

 

Biotopskyddsområden i Gustavsberg 
 
Kommunstyrelsens förslag till kommunfullmäktige 
 

1. Föreslaget område på Ösby 1:573, Ebbalund, ska utgöra biotopskyddsområde. 

2. Föreslaget område på Ösby 1:65, Mölnvik, ska utgöra biotopskyddsområde. 

3. Föreslaget område på Gustavsberg 2:1, Farstaborg, ska utgöra biotopskydds-

område. 

4. Föreslaget område på Gustavsberg 2:1, Farstadal, ska utgöra biotopskyddsom-

råde. 
 

Beslutsnivå 

Kommunfullmäktige 

 
Ärendebeskrivning 

Ekmiljöerna i Gustavsberg har regionalt och kommunalt värde för naturvård, land-

skapsbild och kulturmiljö. För att bevara dessa karaktäristiska miljöer och ge ett lång-

siktigt skydd föreslås fyra biotopskyddsområden med tillhörande skötselplaner inrät-

tas. Beslut om att ta fram förslagen till biotopskyddsområden togs av kommunfullmäk-

tige i samband med att Gustavsbergs grönstrukturplan antogs i mars 2014. 

 

Föreslagna områden är Ebbalund, Mölnvik, Farstadal och Farstaborg. 

 
Handlingar i ärendet 

KSPUs beslut 2015-11-12, § 96 

Beslut om biotopskyddsområden i Gustavsberg, SOT 2015-10-27 

 
Yrkanden 

Filip Joelsson (MP) yrkar bifall till förslaget. Han yrkar vidare att förvaltningen ska få 

i uppdrag att utreda behovet av ytterligare biotopskyddsområden i Gustavsbergs när-

het, och då särskilt överväger behovet av skydd i de prioriterade områden som om-

nämns i Grönstrukturplanen och de områden som listas som nyckelbiotoper i Skogs-

styrelsens register. 

Anders Gullander (L) yrkar bifall till förslaget och avslag på Joelssons tilläggsyr-

kande. 

 
Beslutsgång 

Ordföranden frågar om förslaget bifalles och finner att det bifalles.  

 

Ordföranden frågar om Joelssons tilläggsyrkande bifalles eller avslås och finner att det 

avslås. 

 

Votering begärs. Följande voteringsproposition uppläses och godkänns: 

 

”Den som avslår yrkandet röstar ja, den som bifaller yrkandet röstar nej.” 
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Följande röstar ja: 

 

Marie Bladholm (M), Elisabeth Dingertz (M), Anders Gullander (L), Britt Lindmark 

(L), Jan Dolk (KD), Ina Ununger (C), Thorulf Empfevik (SD), Monica Pettersson (M). 

 

Följande röstar nej: 

 

Annika Andersson Ribbing (S), Sandro Wennberg (S), Karin Aaseby (S), Mikael 

Lindström (S), Filip Joelsson (MP). 

 

Kommunstyrelsen beslutar med åtta ja-röster mot fem nej-röster att avslå yrkandet. 

 
Reservationer och protokollsanteckningar 

Filip Joelsson (M) lämnar följande reservation: 

 

”I den av kommunfullmäktige antagna grönstrukturplanen listas ett antal områden som 

är prioriterade att utredas för biotopskydd. I det antagna förslaget finns några av dessa 

områden med, medan andra områden utelämnats utan kommentar. Vi kan bara speku-

lera i varför de andra områdena inte föreslagits. Har de inte utretts? Har de utretts, men 

inte befunnits vara skyddsvärda? Har de utretts och varit skyddsvärda, men prioriterats 

ned på grund av konflikt med andra intressen (t ex ekonomiska eller bostadspolitiska 

intressen)? Det är vår uppgift som politiker att ta del av ett sakligt utredningsunderlag, 

och därefter fatta informerade beslut. I dagens ärende saknas underlag för tre områden 

som både pekas ut i grönstrukturplanen, och som dessutom listas i Skogsstyrelsens da-

tabas över nyckelbiotoper. I vårt yrkande önskade vi en utredning av dessa områden 

för att kommunfullmäktige ska kunna fatta beslut med fakta på bordet. Ett avslag inne-

bär inte att dessa områden inte kan skonas, men däremot att Alliansen helst vill slippa 

veta om de är skyddsvärda.” 

 
Sändlista 

KF 

 

_______ 
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Dnr 15KS/0366 

 

Kommunstyrelsen 2015-12-02 § 218 

 

Preliminär tidplan för medborgardialog om en vägpassage 
nordväst om Gustavsberg (Förbifart östra Ekedal) 
 
Kommunstyrelsens beslut 
 

Preliminär tidplan för genomförande av medborgardialog om en vägpassage nordväst 

om Gustavsberg (Förbifart östra Ekedal) antas. 
 

Beslutsnivå 

Kommunstyrelsen 

 
Ärendebeskrivning 

Kommunstyrelsen gav i juni 2015 kommundirektören i uppdrag att förbereda en med-

borgardialog om en vägpassage nordväst om Gustavsberg. Vägpassagen har även gått 

under namnet Förbifart östra Ekedal. 

 

Förvaltningen bedömer att en medborgardialog om en vägpassage nordväst om Gus-

tavsberg bör ta avstamp i en beskrivning av utvecklingen av hela Gustavsberg och att 

dialogen därför bör invänta resultaten från de pågående parallella uppdragen. Resulta-

tet från parallella uppdrag bedöms bidra till bra underlag för dialogen samt tydliggöra 

för medborgarnas deras möjligheter att påverka utvecklingen i området.  

 

Förvaltningen föreslår att medborgardialog om en förbifart genom östra Ekedal ge-

nomförs enligt följande preliminära tidplan: 

 

Planering dec 2015 – feb 2016  

Inbjudan ut mars 2016 

Dialog/dialoger april 2016 

Sammanställning maj 2016 

Återrapportering maj-juni 2016 

 
Handlingar i ärendet 

Preliminär tidplan för medborgardialog om en vägpassage nordväst om Gustavsberg 

(Förbifart östra Ekedal), SALS 2015-10-20 

 
Reservationer och protokollsanteckningar 

Filip Joelsson (MP) lämnar följande protokollsanteckning: 

 

”Vi är generellt positiva till att en medborgardialog hålls i frågan om trafiklösningar 

för centrala Gustavsberg. Ett problem som vi dock kan se är att det blir svårt att ha en 

meningsfull dialog om frågeställningen är för bred; i ett sådant läge så blir det svårt för 

medborgare att komma med synpunkter. Vi menar därför att det är viktigt att det finns 

en möjlighet att komma med konkreta synpunkter på konkreta sakförhållanden och 

förslag i april 2016, när medborgardialogen skall hållas.” 
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Sändlista 

Sektor samhällsbyggnad 

KLG 

 

_______ 
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Dnr 14KS/0507 

 

Kommunstyrelsen 2015-12-02 § 219 

 

Tolkning av arvodesregler för förrättningsersättning 
 
Kommunstyrelsens beslut 
 

1. Vid förrättningsersättning vid konferens, informationsmöte, studiebesök, upp-

drag som kontaktperson, studieresa eller liknande som rör kommunal angelä-

genhet och som har ett direkt samband med det kommunala förtroendeuppdra-

get utgår arvode för maximalt åtta timmar per dygn. 

2. När förtroendevalda har rätt till ersättning, förutom vid nämndsammanträden, 

utgår ersättning med 120 kr per timme. 
 

Beslutsnivå 

Kommunstyrelsen 

 
Ärendebeskrivning 

I tjänsteskrivelse föreslås att kommunstyrelsen tolkar arvodesreglerna genom att dels 

fastställa en maxgräns för antalet timmar ersättning ska utgå vid förrättningar (åtta 

timmar), dels att arvodet vid förrättningar ska vara 120 kr per timme, d.v.s. inget ar-

vode för inläsningstid. 

 
Handlingar i ärendet 

Tolkning av arvodesregler för förrättningsersättning, SALSA 2015-10-30 

 
Sändlista 

Författningssamling 

Sektor personal 

Nämndsekreterargruppen 

KLG 

 

_______ 
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Dnr  Kommunstyrelsen 2015-12-02 § 220 

 

Avveckling av kollektivtrafikberedningen 
 
Kommunstyrelsens beslut 
 

Kommunstyrelsens kollektivtrafikberedning, inrättad genom kommunstyrelsens beslut 

den 19 augusti 2009, § 207, avvecklas. 
 

Beslutsnivå 

Kommunstyrelsen 

 
Ärendebeskrivning 

Kommunstyrelsen beslutade i augusti 2009 att inrätta en särskild beredningsgrupp för 

kollektivtrafikfrågor. 

Syftet med beredningsgruppen var framför allt att dels arbeta med en kollektivtrafikut-

redning som kommunfullmäktige i juni 2009 anslagit medel för, dels arbeta parallellt i 

samband med upprättandet av ny översiktsplan för kommunen. 

Eftersom de huvudsakliga uppdragen är avslutade, behovsbilden förändrats och heller 

inget nyval gjorts i samband med den nya mandatperioden föreslås att beredningsgrup-

pen formellt avvecklas. 

 
Handlingar i ärendet 

Avvecklande av kommunstyrelsens kollektivtrafikberedning, SALS 2015-11-03 

 
Yrkanden 

Filip Joelsson (MP) och Annika Andersson Ribbing (S) yrkar att beredningen ska ny-

besättas och beredningens arbete ska slutföras. 

 

Anders Gullander (L) yrkar bifall till det utsända förslaget att beredningen avvecklas 

och avslag på Joelssons och Andersson Ribbings yrkande. 

 
Beslutsgång 

Ordföranden frågar om kommunstyrelsen beslutar enligt förslaget eller enligt yrkandet 

från Joelsson och Andersson Ribbing och finner att kommunstyrelsen beslutar enligt 

förslaget. 

 
Reservationer och protokollsanteckningar 

Filip Joelsson (MP) reserverar sig till förmån för eget yrkande. 

 
Sändlista 

KLG 

 

_______ 
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Dnr 2015KS/0603 

 

Kommunstyrelsen 2015-12-02 § 221 

 

Yttrande om länsstyrelsens hantering och samordning av 
riksintressen 
 
Kommunstyrelsens beslut 
 

Yttrandet godkänns. 
 

Beslutsnivå 

Kommunstyrelsen 

 
Ärendebeskrivning 

Länsstyrelsen har uppdrag från regeringen att prioritera omprövning och förtydligande 

av riksintressen inom områden som är aktuella för bostadsbebyggelse. Kommunen har 

erbjudits att yttra sig över uppdraget. 

 

I förslag till yttrande framhålls att kommunen välkomnar regeringens uppdrag. Vidare 

framförs synpunkter på hur länsstyrelsens ska genomföra uppdraget. 

 
Handlingar i ärendet 

Länsstyrelsens hantering och samordning av riksintressen (106-32490-2014), SALS 

2015-11-16 

 
Yrkanden 

Mikael Lindström (S) yrkar att texten fr.o.m. ”Värmdö kommun har haft svårigheter 

…” till och med ”En form av utökning av statliga sektorsanspråk …” stryks. 

 

Filip Joelsson (MP) yrkar att meningen som börjar ”Värmdö kommun är starkt emot 

att statliga myndigheter...” och den följande meningen stryks. 

 

Monica Pettersson (M) yrkar bifall till det utsända förslaget och avslag på yrkandena 

från Lindström och Joelsson. 

 
Beslutsgång 

Ordföranden frågar om kommunstyrelsen beslutar enligt det utsända förslaget, enligt 

yrkandet från Lindström eller enligt yrkandet från Joelsson och finner att kommunsty-

relsen beslutar enligt det utsända förslaget. 

 
Reservationer och protokollsanteckningar 

S-gruppen och Filip Joelsson (MP) reserverar sig till förmån för egna yrkanden. 

 
Sändlista 

Länsstyrelsen 

 

_______ 
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Dnr 2015KS/0609 

 

Kommunstyrelsen 2015-12-02 § 222 

 

Förlängt samverkansavtal om Välfärd i Värmdö 
 
Kommunstyrelsens beslut 
 

1. Samverkansavtalet med Stockholms läns landsting tecknas. 

2. Kommunstyrelsen ska utse representanter från utbildningsnämnden och vård- 

och omsorgsnämnden till samrådsgruppen. 
 

Beslutsnivå 

Kommunstyrelsen 

 
Ärendebeskrivning 

Landstinget och kommunen har ett gemensamt ansvar att samarbeta kring frågor om 

hälso- och sjukvård, omsorg samt rehabilitering. För att skapa goda förutsättningar att 

leverera samordnade insatser från landstinget och kommunen föreslås att ett samver-

kansavtal tecknas. Samverkan sker genom en samrådsgrupp som föreslås representeras 

av förtroendevalda från utbildningsnämnden och vård- och omsorgsnämnden. 

 
Handlingar i ärendet 

Förlängt samverkansavtal om Välfärd i Värmdö, SALS 2015-11-16 

 
Sändlista 

Stockholms läns landsting 

Utbildningsnämnden 

Vård- och omsorgsnämnden 

 

_______ 
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Dnr  Kommunstyrelsen 2015-12-02 § 223 

 

Överenskommelse om samverkan kring unga vuxna 
 
Kommunstyrelsens förslag till kommunfullmäktige 
 

Överenskommelsen om samverkan kring unga vuxna antas. 
 

Beslutsnivå 

Kommunfullmäktige 

 
Ärendebeskrivning 

Kommunen och Arbetsförmedlingen Nacka/Värmdö har gemensamt tagit fram ett för-

slag till överenskommelse om samverkan kring unga vuxna som varken arbetar eller 

studerar, eller som är undersysselsatta, och som är mellan 16 – 24 år. Överenskommel-

sen utgår från kartläggning av målgruppen och en genomgång av befintliga verksam-

heter. 

 
Handlingar i ärendet 

Överenskommelse om samverkan kring unga vuxna, SOT 2015-11-16 

 
Sändlista 

KF 

 

_______ 
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Dnr 1025KS/0232 Kommunstyrelsen 2015-12-02 § 224 

 

Överenskommelse om mottagande och bosättning av 
nyanlända invandrare 
 
Kommunstyrelsens förslag till kommunfullmäktige 
 

Värmdö kommun tecknar överenskommelse med Länsstyrelsen i Stockholms län om 

mottagning och bosättning av 60 nyanlända som anvisas kommunen av Arbetsför-

medlingen eller Migrationsverket. 
 

Beslutsnivå 

Kommunfullmäktige 

 
Ärendebeskrivning 

Antalet personer som söker asyl i Sverige ökar vilket medför behov av ytterligare an-

visningsbara platser i landets kommuner. Länsstyrelsen i Stockholms län har framfört 

önskemål om att träffa en ny överenskommelse med Värmdö kommun om utökat mot-

tagande av nyanlända till 60 platser per år. Detta innebär en utökning från den nu gäl-

lande överenskommelsen som omfattar 7-22 platser per år.  

Näringslivsnämnden beslutade den 15 oktober 2015 att ställa sig bakom att Värmdö 

kommun tecknar överenskommelse med Länsstyrelsen i Stockholms län om motta-

gande och bosättning av 60 nyanlända som anvisas till kommunen av Arbetsför-

medlingen eller Migrationsverket.  

 
Handlingar i ärendet 

Överenskommelse om mottagande och bosättning av nyanlända invandrare, SAS 

2015-11-05 

 
Yrkanden 

Filip Joelsson (MP) yrkar att kommunstyrelsen beslutar 

 

Att hemställa till Näringslivsnämnden att förbereda för ett mottagande av upp till 300 

nyanlända flyktingar under 2016. 

Att hemställa till Näringslivsnämnden att omedelbart påbörja anställning av samord-

nare för att påbörja arbetet med att organisera tillfälliga bostäder och erbjuda kommu-

ninvånarna möjligheter att bidra i arbetet. 

Att hemställa till Näringslivsnämnden att omedelbart påbörja arbetet med flyktinglot-

sar för att hjälpa människor in i samhället under 2016. 

Att hemställa till Näringslivsnämnden att ge Komvux Värmdö i uppdrag att påbörja en 

kraftig ökning av SFI-undervisningen under 2016. 

Att hemställa till Näringslivsnämnden att påbörja arbetet med bostadsinförskaffande i 

enlighet med MP Värmdös skrivelse. 
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Att uppdra till kommundirektören att undersöka möjligheten att Näringslivsnämnden 

kan få använda medel från konjunkturreserven för de kostnader som arbetet med ökat 

flyktingmottagande leder till under 2015 och 2016. 

Att hemställa till Näringslivsnämnden att förlöpande vid varje nämndmöte följa upp 

hur arbetet fortskrider. 

Thorulf Empfevik (SD) yrkar avslag på förslaget till avtal med Länsstyrelsen. 

Ina Ununger (C) yrkar bifall till förslaget till avtal med Länsstyrelsen och avslag på 

Joelssons tilläggsyrkanden. 

Beslutsgång 

Ordföranden frågar om förslaget till avtal med länsstyrelsen bifalles eller avslås och 

finner att det bifalles. 

 

Ordföranden frågar om Joelssons tilläggsyrkande bifalles eller avslås och finner att de 

avslås. 

 
Reservationer och protokollsanteckningar 

Filip Joelsson (MP) reserverar sig till förmån för egna yrkanden. 

 

S-gruppen lämnar följande protokollsanteckning: 

”Det är bra att Värmdö kommun nu är beredd att ta på sig ett större ansvar när det gäl-

ler mottagande av nyanlända i den överenskommelse som tecknas med Länsstyrelsen. 

Värmdö kommun behöver i ännu högre utsträckning planera för ett bra mottagande av 

flyktingar. Vi har bara sett början av den största flyktingkatastrofen sedan andra 

världskriget och det är viktigt att kommunen bidrar på sitt sätt. Kommunen behöver 

också bli bättre på att samverka på ett bra sätt med arbetsgivare och frivilligorganisat-

ioner för att lyckas så bra som möjligt med integrationen.” 

 
Sändlista 

KF 

 

_______ 
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Dnr 2015KS/0626 Kommunstyrelsen 2015-12-02 § 225 

 

Överenskommelse om boendeplatser för asylsökande 
ensamkommande barn för år 2016 
 
Kommunstyrelsens beslut 
 
Ärendet överlämnas till socialnämnden för beredning. 

 

Beslutsnivå 

Kommunstyrelsen 

 
Ärendebeskrivning 

Länsstyrelsen har inkommit med framställan om nya överenskommelser om boende-

platser för asylsökande ensamkommande barn för år 2016 med anledning av ökningen 

av antalet asylsökande ensamkommande barn under hösten. Länsstyrelsens har fast-

ställt fördelningstal på kommunnivå i Stockholms län 2016 där det framgår att länet 

tilldelats 7 355 platser, varav Värmdö kommun tilldelats 171. Det nya fördelningstalet 

är en ökning om 148 platser från den nu gällande överenskommelsen om 23 platser. 

Värmdö kommun föreslås teckna tre överenskommelse för år 2016 där antalet platser 

ökar successivt.  

 
Handlingar i ärendet 

Överenskommelse om boendeplatser för asylsökande ensamkommande barn för 2016, 

SALS 2015-11-19 

 
Yrkanden 

Monica Pettersson (M) yrkar att kommunstyrelsen uppmanar socialnämnden att be-

reda ärendet. 

 
Beslutsgång 

Ordföranden frågar om Petterssons yrkande bifalles och finner att det bifalles. 

 
Sändlista 

Socialnämnden 

 

_______ 
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Dnr 2015KS/0227 

 

Kommunstyrelsen 2015-12-02 § 226 

 

Porslinsmuseets lokalisering 
 
Kommunstyrelsens förslag till kommunfullmäktige 
 

1. Porslinsmuseets framtida lokalisering inom upplevelsecentret fastställs. 

 
Kommunstyrelsens beslut 

 

2. Redovisningen godkänns. 

3. Kommundirektören får i uppdrag att utreda möjliga framtida användning av 

Torkhuset samt möjligheten att skapa en passage till nya kulturhuset. 
 

Beslutsnivå 

Kommunfullmäktige, p. 1 

Kommunstyrelsen, p. 2 - 3 

 
Ärendebeskrivning 

Vid kommunfullmäktiges budgetsammanträde i oktober 2015 minoritetsåterremittera-

des ett yrkande om att kulturhuset/upplevelsecentrum skulle planeras utifrån att Gus-

tavsbergs porslinsmuseum blir kvar i sina nuvarande lokaler. 

 

Kommunstyrelsen beslutade i november 2015 att återremittera ärendet för att komplet-

teras med en utredning om säkerhet, tillgänglighet och synergier. 

 

Uppdraget redovisas i tjänsteskrivelse. 

 
Handlingar i ärendet 

Porslinsmuseets lokalisering, SALS 2015-11-20 

 
Yrkanden 

Anders Gullander (L) yrkar att porslinsmuseets framtida lokalisering inom upplevelse-

centret ska fastställas. Han yrkar vidare att kommundirektörens rapport till dagens 

sammanträde ska godkännas och att kommundirektören ska få ett nytt uppdrag att ut-

reda möjliga framtida möjliga användning av Torkhuset samt möjligheten att skapa en 

passage till nya kulturhuset. 

 

Mikael Lindström (S), Filip Joelsson (MP) och Thorulf Empfevik (SD) yrkar i första 

hand att kommundirektören ska få i uppdrag att utreda och föreslå användning av 

Torkhuset med möjligheten att behålla del av porslinsmuseet och skapa en entré till 

kulturfabriken samt etablering av design- och industrihistorisk utställning. I andra 

hand yrkar de bifall till Gullanders yrkande om uppdrag till kommundirektören. 
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Beslutsgång 

Ordföranden frågar om kommunstyrelsen beslutar enligt Gullanders yrkande om att 

porslinsmuseets framtida lokalisering inom upplevelsecentret ska fastställas eller en-

ligt yrkandet från Lindström m.fl. om uppdrag till kommundirektören och finner att 

kommunstyrelsen beslutar enligt Gullanders yrkande. 

 

Votering begärs. Följande voteringsproposition uppläses och godkänns: 

 

”Den som biträder Gullanders yrkande röstar ja, den som biträder yrkandet från Lind-

ström m.fl. röstar nej.” 

 

Följande röstar ja: 

 

Fredrik Sneibjerg (L), Elisabeth Dingertz (M), Anders Gullander (L), Britt Lindmark 

(L), Jan Dolk (KD), Ina Ununger (C), Monica Pettersson (M). 

 

Följande röstar nej: 

 

 Annika Andersson Ribbing (S), Sandro Wennberg (S), Karin Aaseby (S), Mikael 

Lindström (S), Filip Joelsson (MP), Thorulf Empfevik (SD). 

 

Kommunstyrelsen beslutar med sju ja-röster mot sex nej-röster enligt Gullanders yr-

kande. 

 

Ordföranden frågor om Gullanders yrkande om uppdrag till kommundirektören bifal-

les och finner att det bifalles. 

 

Ordföranden ställer proposition om Gullanders yrkande om godkännande av rapporten 

till dagens sammanträde bifalles och finner att det bifalles. 

 
Reservationer och protokollsanteckningar 

S-gruppen lämnar följande reservation: 

 

”Den socialdemokratiska gruppen är bekymrad över hanteringen av Porslinsmuseet 

och processen att flytta det till gamla fabrikshuset.  

 

Nationalmuseum, som äger samlingarna i vårt porslinsmuseum, säger sig bara ha fått 

en "rudimentär" bild av kommunens intentioner för samlingarna och möten har in-

skränkt sig till kortare föredragningar. Den säkerhetsaspekt som lyfts fram som en av 

de viktigaste för att flytta Nationalmuseums samlingar, finner inte Nationalmuseum 

avgörande eftersom samlingarna länge har visats i nuvarande lokaler och den unika 

miljön är viktig för att göra samlingarna rättvisa. Att lokalen inte har tillräcklig säker-

het för inlån av "värdefullare" verk, är ett tydligt besked att säkerheten är fullt tillräck-

lig för de samlingar som visas.  

 

Samlingarna är unika, byggnaden likaså, och de där intimt sammanflätade. Därför ville 

vi att en så viktig del av Gustavsbergs kulturarv skulle utredas mer seriöst. Behand-

lingen av Nationalmuseum i processen riskerar att göra att vi inte har några samlingar 
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alls att visa upp. Vi vill se en mer genomgripande analys kring hur vi kan gifta ihop en 

utställnings- och upplevelseverksamhet i de nya lokalerna – samtidigt som Torkhuset 

och Porslinsmuseet kan vara en entré till den nya Kulturfabriken. Vi hoppas att majori-

teten kommer ompröva sitt besked att porslinsmuseets verksamhet ska flyttas.” 

 

Filip Joelsson (MP) lämnar följande reservation: 

 

”Vi ser positivt på att Alliansen vill genomföra en förutsättningslös utredning av Tork-

huset, och vilka verksamheter det i framtiden kan innehålla. Vi hyser en förhoppning 

om att det ska finnas en tydlig koppling till den kreativa verksamheten i det framtida 

kulturhuset, och att det ska få en möjlighet att berätta om sina tidigare verksamhetsom-

råden i form av museal verksamhet. 

Vi tycker dock att det är djupt olyckligt att det redan från start bestämts att Porslins-

museet inte till någon del kan inrymmas i Torkhuset. Alliansen försvarade sitt yrkande 

med att de ville hålla det så öppet som möjligt, för att kunna ta del av så många krea-

tiva idéer från tjänstemännen som möjligt. Samtidigt har de i och med beslutet om 

Porslinsmuseets lokalisering effektivt stängt en intressant möjlighet. Om tjänstemän-

nen ändå kommer fram till att det vore önskvärt att berätta om porslinshantverket i 

museets regi i delar av Torkhuset, så hoppas vi att Alliansen inte håller sig för goda för 

att ompröva detta beslut.” 

 

Mats Skoglund lämnar följande ersättaryttrande: 

 

”Jag skulle ha biträtt Socialdemokraternas, Miljöpartiets och Sverigedemokraternas 

yrkande om jag varit beslutande vid dagens sammanträde. Vänsterpartiet skulle heller 

inte deltagit i beslutet att godkänna rapporten. 

När ärendet skall behandlas av kommunfullmäktige är Vänsterpartiets huvudinriktning 

att Porslinsmuseet skall vara kvar i Torkhuset.” 

 
Sändlista 

KF 

KLG 

 

_______ 
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Dnr 2015KS/0606 

 

Kommunstyrelsen 2015-12-02 § 227 

 

Yttrande om Arbetsförmedlingens anpassning av 
kontorsnätet i Stockholms län 
 
Kommunstyrelsens beslut 
 

Yttrandet godkänns. 
 

Beslutsnivå 

Kommunstyrelsen 

 
Ärendebeskrivning 

Arbetsförmedlingen har berett Värmdö kommun möjlighet till att fördjupa dialogen 

kring Arbetsförmedlingens inriktningsplan för anpassning av kontorsnätet, som bl.a. 

innebär att Arbetsförmedlingens kontor i Värmdö flyttar till Nacka. Förslag till ytt-

rande betonar vikten av samlokaliseringsvinster, närhet för medborgare till ett lokalt 

arbetsförmedlingskontor som erbjuder personliga möten samt vikten av att ta tillvara 

kunskap om den lokala arbetsmarknaden.  

 
Handlingar i ärendet 

Arbetsförmedlingens anpassning av kontorsnätet i Stockholms län, SALS 2015-11-05 

 
Yrkanden 

Sandro Wennberg (S) och Filip Joelsson (MP) yrkar på följande förändring i yttrandet: 

 

Stryk sista meningen som börjar med ”Förslagsvis…” 

 

Nytt stycke i slutet av yttrandet: 

 

För Värmdö kommun är det angeläget att Arbetsförmedlingens personal kan ha per-

sonliga möten med arbetssökande – i synnerhet de som står längst ifrån arbetsmark-

naden. Det kräver att Arbetsförmedlingen säkerställer en fysisk närvaro i kommunen i 

lokaler som är lättillgängliga för arbetssökande. Därtill anser Värmdö kommun att 

samarbetet mellan Arbetsförmedlingen och kommunens arbetsmarknads- och utbild-

ningsinsatser – exempelvis Värmdö matchning – behöver utvecklas, och i det hänseen-

det är det viktigt att Arbetsförmedlingen har en fysisk närvaro i kommunen.  

 

Ina Ununger (C) yrkar bifall till det utsänds förslaget till yttrande och avslag på yrkan-

det från Wennberg och Joelsson. 

 
Beslutsgång 

Ordföranden frågar om kommunstyrelsen beslutar enligt det utsända förslaget eller en-

ligt yrkandet från Wennberg och Joelsson och finner att kommunstyrelsen beslutar en-

ligt det utsända förslaget. 
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Reservationer och protokollsanteckningar 

S-gruppen lämnar följande protokollsanteckning: 

 

”Att Arbetsförmedlingen lägger ner Värmdökontoret är problematiskt, inte minst i den 

situation som vi befinner oss i med många nyanlända som är i behov av en bra integ-

ration på arbetsmarknaden. När vi då som kommun är ombedda att yttra oss om Ar-

betsförmedlingens nya organisation framgick det i förslaget till yttrande inte tillräck-

ligt tydligt att kommunen är kritisk till nedläggningen av Arbetsförmedlingens kontor i 

Värmdö.  

 

För att de arbetssökande ska få så goda möjligheter som möjligt att komma i arbete be-

höver de etablera en bra kontakt med arbetsförmedlingen och därför bör inte Arbets-

förmedlingens fysiska närvaro vara alltför långt ifrån hemmet. Att Arbetsförmedling-

ens lokala närvaro begränsas till mobila team är inte tillräckligt, framförallt när det 

gäller dem som står längst ifrån arbetsmarknaden. Dessutom behöver kommunens ar-

betsmarknads- och utbildningsinsatser – exempelvis Värmdö matchning – utvecklas i 

nära samarbete med Arbetsförmedlingen, och detta försvåras om inte Arbetsför-

medlingen har en fysisk närvaro i kommunen.  

 

Därför ansåg vi att yttrandet skulle kompletteras med ett avslutande stycke som tydli-

gare redovisar hur kommunen ser på det framtida samarbetet med Arbetsför-

medlingen.” 

 
Sändlista 

Arbetsförmedlingen 

Sektor samhällsbyggnad 

 

_______ 
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Dnr  

 

Kommunstyrelsen 2015-12-02 § 228 

 

Delgivningar 
 

 Protokoll Cesam 2015-11-26 

 

_______ 
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Dnr  

 

Kommunstyrelsen 2015-12-02 § 229 

 

Delegationsbeslut 
 

 Försäljning av Solberga 1:50 

 Grannyttrande garage Hemmesta 11:77 

 Beslut vid samråd med lantmäteriet nr 635 - 637 

 Beslut om planavgifter, nr 15-051 – 15 079 

 

_______ 
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Dnr 15KS/0247 

 

Kommunstyrelsen 2015-12-02 § 230 

 

Svar på motion (S) om programmering i Värmdös skolor 
 
Kommunstyrelsens förslag till kommunfullmäktige 
 

Motionen anses besvarad. 
 

Beslutsnivå 

Kommunfullmäktige 

 
Ärendebeskrivning 

Karin Aaseby m.fl. (S) har i en motion föreslagit att ämnet programmering ska ges 

större plats i undervisningen i Värmdös skolor. Ämnet programmering är en nationell 

kurs som erbjuds i gymnasieskolan. I Värmdö kommun erbjuds kursen programmering 

1 som en inriktningkurs på teknikprogrammet med inriktningen informations- och me-

diateknik samt programfördjupningen webbserverprogrammering på Värmdö gymna-

sium. Programmering erbjuds även inom det individuella valet. Motionen föreslås an-

ses besvarad.  

 
Handlingar i ärendet 

Svar på motion (S) om programmering i Värmdö skolor, SALS 2015-11-05 

 
Yrkanden 

Annika Andersson Ribbing (S) och Thorulf Empfevik (SD) yrkar bifall till motionen. 

 

Monica Pettersson (M) yrkar bifall till det utsända förslaget att motionen anses besva-

rad. 

 
Beslutsgång 

Ordföranden frågar om motionen ska anses besvarad eller bifallas och finner att mot-

ionen ska anses besvarad. 

 
Sändlista 

KF 

 

_______ 
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Dnr 2013KS/0378 

 

Kommunstyrelsen 2015-12-02 § 231 

 

Svar på motion (S) – Låt Värmdö bli ett Fair Trade City 
 
Kommunstyrelsens förslag till kommunfullmäktige 
 

Motionen avslås. 
 

Beslutsnivå 

Kommunfullmäktige 

 
Ärendebeskrivning 

Annika Andersson Ribbing m.fl. (S) föreslår i en motion att kommunens centrala ad-

ministration omgående ska övergå till Fairtrade-märkta produkter när det gäller kaffe, 

te, socker och frukt, att Värmdö ska upprätta ett mål att bli Fairtrade City, samt att en 

lokal arbetsgrupp ska inrättas för detta med representation från såväl den kommunala 

förvaltningen, förenings- och näringsliv, samt ungdomsrepresentation. 

 

Motionen minoritetsåterremitterades av kommunfullmäktige maj 2015. 

 

Mot bakgrund av gällande kommunal- och upphandlingsrätt föreslås att motionen av-

slås. 

 
Handlingar i ärendet 

Svar på motion (S) Låt Värmdö bli ett Fair Trade City (minoritetsåterremiss), SALS 

2015-11-10 

 
Yrkanden 

Filip Joelsson (MP) och Mikael Lindström (S) yrkar bifall till motionen med nedanstå-

ende justering av beslutssatserna 1 och 2: 

 

1. Kommunens centrala administration övergår omgående till Fair Trade och eko-

logisk odling när det gäller kaffe, te socker och frukt. 

2. Kommunen ska ha som mål att till 2016 bli ett Fair Trade City. 

 

Ina Ununger (C) yrkar avslag på motionen. 

 
Beslutsgång 

Ordföranden frågar om motionen bifalles eller avslås och finner att den avslås. 

 
Sändlista 

KF 

 

_______ 
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Dnr  

 

Kommunstyrelsen 2015-12-02 § 232 

 

Förslag om uppföljning och översyn av strategin för 
utbyggnad av bredband i Värmdö kommun 
 
Kommunstyrelsens beslut 
 

S-gruppens förslag avslås. 
 

Beslutsnivå 

Kommunstyrelsen 

 
Ärendebeskrivning 

S-gruppen har lämnat in en skrivelse till dagens sammanträde där man föreslår kom-

munstyrelsen besluta: 

 

att  vid kommunstyrelsen i januari redovisa uppfyllelse för strategins utbyggnads-

mål för 2015, 

att redovisa om de tecknade samverkansavtalen uppfylls, 

att kommunens resurspersoner aktivt inventerar intresset för fiberutbyggnad i 

mindre tättbefolkade delar av Värmdö där kommunens partner inte ser tillräck-

liga kommersiella förutsättningar, 

att        se över om det finns behov av teckna samverkansavtal med fler aktörer, 

att öka den kommersiella förutsättningen för fiberutbyggnad i mer glest bebyggda 

delar, 

att göra en översyn om bredbandsstrategin är tillräcklig för att uppnå strategins 

mål, 

att vid behov föreslå ytterligare kommunala insatser där de kommersiella förut-

sättningarna i dag inte uppfylls för att strategin ska uppfyllas. 

 
Handlingar i ärendet 

Uppföljning och översyn av strategin för utbyggnad ab bredband i Värmdö kommun, 

S-gruppen 2015-12-02 

 
Yrkanden 

Jan Dolk (KD) yrkar avslag på förslaget. 

 

Mikael Lindström (S) och Filip Joelsson (MP) yrkar bifall till förslaget. 

 
Beslutsgång 

Ordföranden frågar om förslaget bifalles eller avslås och finner att förslaget avslås. 

 

Votering begärs. Följande voteringsproposition uppläses och godkänns: 

 

”Den som avslår förslaget röstar ja, den som biträder förslaget röstar nej.” 
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Följande röstar ja: 

 

Fredrik Sneibjerg (L), Elisabeth Dingertz (M), Anders Gullander (L), Britt Lindmark 

(L), Jan Dolk (KD), Ina Ununger (C), Monica Pettersson (M). 

 

Följande röstar nej: 

 

 Jan Landqvist (S), Sandro Wennberg (S), Karin Aaseby (S), Mikael Lindström (S), 

Filip Joelsson (MP), Thorulf Empfevik (SD). 

 

Kommunstyrelsen beslutar med sju ja-röster mot sex nej-röster att avslå förslaget. 

 
Reservationer och protokollsanteckningar 

S-gruppen reserverar sig mot beslutet till förmån för eget yrkande. 

 
Sändlista 

KLG 

 

_______ 
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Dnr  

 

Kommunstyrelsen 2015-12-02 § 233 

 

Fråga om överförmyndarverksamheten 
 
Ärendebeskrivning 

Efter en fråga från Filip Joelsson (MP) lämnar kommundirektören en redovisning av 

bemanning, mm, vid överförmyndarverksamheten. 

 

_______ 

 


